

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 08-08-2021 08:08:13 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: AM 08:08:13 2021-08-08 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Arab Professionals as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Arab Professionals كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>Subject: Auditor's report reservation on the financial statements report for the second quarter of the fiscal year 2021 After Greetings Re-establishing the local production and sales space, re-production, re-production and re-production, re-production and re-production to above 30%, the Board of Directors decided to reduce the consumption rate to 50% of the proportion therein. We hope that we will be on time to have reviewed the financial review report for the financial information for the second quarter of 2021, and if we are asked to specify, we will provide you with it directly. Accept my respect General</p>	<p>التاريخ: 2021/8/7 الرقم: 2021/181 السادة /هيئة الاوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين</p> <p>الموضوع: تقرير مدقق الحسابات التحفظ على تقرير المراجعة عن البيانات المالية للربع الثاني للسنة المالية 2021</p> <p>تحية طيبة وبعد</p> <p>إشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى تعليمات الإفصاح يرجى العلم بأن مدقق الحسابات قد تحفظ على بند الإستهلاكات وذلك بسبب انخفاض عمل جميع الماكينات والآت المصنع الانتاجيه نتيجة الى الهبوط الحاد في مبيعات التصدير والمبيعات المحلية و إنخفاض عمل الآلات الى أقل من 30% من الطاقة الانتاجية لعملها، فقد قرر مجلس الإدارة تخفيض نسبة الاستهلاك الى 50% من النسبة المسموح بها.</p> <p>نأمل بأن نكون وضحنا سبب تحفظ المدقق على تقرير المراجعة عن البيانات المالية للربع الثاني لسنة 2021 وفي حال طلب منا أي توضيح سنوافيكم به مباشرة. واقبلوا فائق الإحترام</p> <p>المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن</p>

Director Hashem Ibrahim Hajj Hassan	
Date of auditor's report: 28-07-2021	تاريخ تقرير المدقق: 2021-07-28
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras